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dr. Renata Debeljak 

 

1. Podajam pobudo, da se poda informacija glede košnje v Turniškem parku okrog gradu 

in v parku. Sprehajalne poti so sicer lepo in redno pokošene, a kaj je z ostalo travo, ki 

je zdaj že visoka čez meter. Bo tudi to kdo pokosil? Če ne, se naj da priložnost kateremu 

kmetu, da si lahko pokosi za živino, saj krme velikokrat pozimi primanjkuje. V parku so 

tudi konji in bi lahko to seno porabili za steljo le-tem. Ob tem me zanima še, kaj bo s 

podrtimi drevesi (sliki sta priloženi)? Gre za kvaliteten hrast in apeliram, da se to 

primerno uporabi, da ne bo trohnel leta tam na mestu, namesto da bi lahko nekomu 

služil za uporabo lesnopredelovalne industrije ali v skrajnem primeru kurjave. 

  

 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

2. Podajam pobudo, da bi se lepše uredila zelenica v krožišču na Zagrebški cesti pri 

Hoferju, kjer je sedaj zgolj trava in grmovje. Predlagam, da se vključi Perutnino Ptuj, ki 

je tukaj največje podjetje, bi posadili rumene rožice ali kakšno tematsko skulpturo. 

Nekatere občine imajo tako lepo in tematsko urejene te zelenice in menim, da bi lahko 

takšno krožišče služilo kot primer dobre prakse kako prazne zelenice tematsko zapolniti 

pri tem pa iz njega narediti tudi svojevrstno atrakcijo.  

 

 

 
 

 



 

 

Sergeja Puppis Freebairn 

 

1. Strategija za turizem, ki je bila sprejeta lani, je zelo ambiciozno zastavljena s 

konkretnimi zadolžitvami in časovnicami, zato me zanima, ali se le-ta uresničuje v 

skladu z načrtom, pri čemer bi želela konkretno poročilo. Nadalje me zanima, kdo je 

zadolžen za to, da spremlja uresničevanje strategije in kako, ter kakšni bodo ukrepi, če 

se izkaže, da se strategija ne uresničuje - delno ali v celoti?  

 

2. Na poti v Terme Ptuj stojijo zapuščeni kioski, ki zelo kazijo izgled mesta in mečejo slabo 

luč na ureditev okolja. Več občanov je v preteklosti že opozorilo na to, zato predlagam, 

da občina preveri, kdo je lastnik le-teh in mu naloži, da jih odstrani ali da jih odstrani 

sama na stroške lastnika.  

 
 

 

 

Dr. Andrej Čuš 

 

1. Podajam pobudo glede na to, da se je MO Ptuj se je uspešno dogovorila za nova 

sredstva iz naslova celostnih teritorialnih naložb. Zanima me, koliko sredstev bo dobila 

MO Ptuj in za kaj se bodo porabila? Glede na to, da gre za namenska sredstva, bi bilo 

poleg nujne obnove mestne hiše, potrebno čim prej pristopiti tudi k izgradnji parkirne 

hiše. 

 

Milan Klemenc 

 

1. Podajamo pobudo, da naj se omogoči najemnikom in lastnikom lokalov uporaba 

prostorov za postavitev miz in stolov pred gledališčem na Slovenskem trgi. V kolikor 

so ovira za postavitev miz in stolov akti, ki jih sprejema Mestni svet MO Ptuj 



 

predlagamo ustrezno posodobitev, ki bo omogočila postavitev miz in stolov 

»teras«, kjer se bodo lahko obiskovalci našega mesta zadržali ter pri čemere naj se 

upošteva tudi sprejemljive gabarite postavitve miz in stolov, da ne bo prihajalo do 

prenasičenosti. MO Ptuj naj v času turistične sezone od meseca maja do 

septembra-oktobra za najem teh površin zmanjša najemnino ali se ji celo odpove. 

S tem bomo v mestu zadržali več obiskovalcev istočasno pa bo to prineslo pozitivne 

ekonomske učinke najemnikom in lastnikom lokalov.  

 

2. Podajam pobudo, da se pristopi k aktivnostim za vzpostavitev optičnega omrežja 

na Natašini poti, kjer optično omrežje še ni vzpostavljeno.  

 

 

 

Milan Klemenc 
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